
Fietsersbond afdeling Haarlem e.o.     www.fietsersbond.nl/afdeling/haarlem     e-mail: wg-

haarlem@fietsersbond.nl   

 

 

 

 

 

 

2010 

   

 

Nieuwsberichten archief januari t/m maart 2011 

   

 

 

In dit document vind je de meeste artikelen die wij van 

januari tot en met maart 2011 op de site onder NIEUWS 

hebben geplaatst.  

 

Kijk ook eens bij de diverse werkgroepen om nieuws van 

deze werkgroepen te vinden. 

  

http://www.fietsersbond.nl/afdeling/haarlem


2 archief 2011 mnd 01tot03  

 

Inhoudsopgave 

Regio, januari 2009 - Betaalde fietsenstallingen? ................................................................................. 3 

Regio, januari 2011 - Statenverkiezingsdebat - Fietsbeleid vd politieke partijen in NH ........................... 3 

Noord-Holland, januari 2011 - Uitnodiging Statenverkiezingsdebat 9 -2-2011 ......................................... 4 

Haarlem, januari 2011 - Gladheidsbestrijdingsplan  ............................................................................... 5 

Haarlem, januari 2011 - Fietsenstalling aan de Raaks (voorlopig) niet  ................................................... 9 

Haarlem, januari 2011 - Fietsensouterrain Stationsplein  ..................................................................... 11 

Haarlem, 23 januari 2011 - Bouw nieuwe fietsflat bij NS Station Haarlem kan er komen  ....................... 12 

Haarlem, 24-01-2011 - Houtmanpad krijgt fietspad ............................................................................ 13 

Regio, februari 2011 - Ecoduct Zandvoortselaan in 2013  ..................................................................... 13 

Regio, februari 2011 - Debat met provincie over fietspaden................................................................ 14 

Regio, februari 2011 - Fietsbrug over Houtvaart blijft een probleem  ................................................... 14 

Regio, februari 2011 - Fietstocht tegen verplaatsen fietspad Kattendel  ............................................... 15 

Haarlem, februari 2011 - Tweede leven voor afgedankte fietsen  ......................................................... 16 

Zandvoort, februari 2011, - Zandvoort tegen fietspad Bentveld........................................................... 17 

Bloemendaal, februari 2011 - Bartenweg moet wachten op fietspad ................................................... 17 

Haarlem, februari 2011 - Cronjéstraat moet niet weer open voor de auto  ........................................... 19 

Haarlem, maart 2011 - Kruisweg autovrij!  .......................................................................................... 19 

 



3 archief 2011 mnd 01tot03  

 

Regio, januari 2009 - Betaalde fietsenstallingen? 

In een interview in de Vogelvrije Fietser kwam Herman Gelissen, directeur van NS Fiets, met het idee het 

ruimtegebrek rondom stations op te lossen met het verplicht betaald stallen van fietsen. Het idee leidde 

plaatselijk en landelijk tot nogal wat commotie. Ook de Haarlems Fietsersbond reageerde bij monde van 

Jaap Moerman met grote verbazing. Je kunt op de site www.fietsersbond.nl meer informatie vinden over 

dit onderwerp.  

Regio, januari 2011 - Statenverkiezingsdebat - Fietsbeleid vd politieke partijen in NH  

Geïnteresseerd in de mening van de diverse politieke partijen over hun fi etsbeleid? Hieronder vindt u 

een overzicht van de standpunten met betrekking tot het fietsbeleid van de diverse politieke partijen. 

Handig om te weten in verband met het statenverkiezingsdebat van 9 -2-2011. 

http://www.fietsersbond.nl/
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Noord-Holland, januari 2011 - Uitnodiging Statenverkiezingsdebat 9-2-2011  

De Fietsersbond afdelingen Haarlem en Waterland organiseren op 9 februari a.s. een 

statenverkiezingsdebat. Alle belangrijke provinciale fracties zijn uitgenodigd om met de leden van de 

Fietsbond en met elkaar in debat te gaan over het gewenste fietsbeleid voor de komende 4 jaar. 

Wethouder Verkeer, Rob van Doorn van de gemeente Haarlem is discussieleider. Lees meer in 

onderstaande brief.  

 

Debat met de Statenleden van Noord-

Holland op 9 februari 2011 

In het Noord-Hollands Archief (NHA) in de Jansstraat 40 in Haarlem 

Aan alle leden van de afdelingen Noord-Holland 

 

De Fietsersbond afdelingen Haarlem en Waterland organiseren op 9 februari a.s. in de aanloop van de 

Statenverkiezingen in maart een verkiezingsdebat. Alle belangrijke provi nciale fracties zijn uitgenodigd om 

met de leden van de Fietsersbond en met elkaar in debat te gaan over het gewenste fietsbeleid voor de 

komende 4 jaar.  

 

Centraal zullen staan het uitbouwen resp. behouden van de bestaande subsidiegelden voor de gemeenten  

in Noord-Holland ten behoeve van de fiets zoals Impuls Fiets en de gelden uit de BDU -subsidiepot. Ook zal 

het dossier Kattendel aan de orde komen (zie http://fietspadkattendel.petities.nl ). 

 

Discussieleider is Rob van Doorn, wethouder Verkeer van de gemeente Haarlem.  

 

De avond ziet er als volgt uit:  

18.30 uur inloop met een eenvoudig hapje eten  

19.45 uur start debat tot ca. 21.45 uur  

21.45 uur tot uiterlijk 22.30 uur nagesprek met een drankje  

 

Dit debat is een vervolg op het verkiezingsdebat in 2007 waarvan het verslag is toegevoegd.  

 

Wij rekenen op een grote opkomst.  

http://fietspadkattendel.petities.nl/
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Martien Roelofs 

René Rood 

Haarlem, januari 2011 - Gladheidsbestrijdingsplan 

Op 14 december 2010 stelde B&W van Haarlem een nieuw gladheids bestrijdingsplan vast. Het is een 

goed plan, maar een aantal schakels in het strooiplan (lees voor fietspaden 'veeg/borstelplan' mist.  

Met name:  

- verbindende fietsroutes naar buurgemeenten  

- fietsstroken langs hoofdwegen (bijf. Verspronckweg, Kleverlaan ) 

- fietsroutes door de binnenstad die laat of niet werden geveegd (bijv. Barrevoetestraat, Kleine 

Houtweg, fietspad Jansweg)  

Op de volgende pagina ’s eerst een commentaar van een enthousiast fietser die reageert op het 

strooibeleid van de gemeente.  Als laatste treft u het voorstel van de Fietsersbond aan om een aantal 

schakels in de routes toe te voegen aan het plan.  

 

De eerste sneeuwperiode is er goed en snel geveegd. Bij de tweede sneeuwperiode (17 dec.) is 

Spaarnelanden niet doorgegaan met het schoonmaken van fietsroutes totdat ze weer goed begaanbaar 

waren, zoals de gemeente Haarlem beloofd had. (Dat leidde tot reacties van o nze leden met de vraag 

waarom wij zo positief waren! Zie het artikel Glad heidsbestrijding Haarlem deel I I).  

 

Na onze melding bij het meldpunt is dat na 21 december alsnog gebeurd. Onze vraag blijft waarom 

Spaarnelanden op 19-21 december niet verder is gegaan met sneeuw ruimen.  

Op 27 januari spreekt de commissie Beheer over het gladheidsbestrijdingsplan.  

Gladheidbestrijding deel II  

18 december 

 Ik ben laat, maar wil toch even reageren vanwege de zeer gladde fietspaden, hier in Santpoort Noord . 

Waardoor ik afgelopen tijd niet meer naar het station durfde te fietsen.  

21 december 

Ik meld me nu nog even met klachten over de gladheids bestrijding - in Haarlem.  

Ik werk aan het eind van de Zijlweg en fiets deze dagen vanuit Bosch en Vaart via de Pijlslaan (over de 

rijbaan, dat kan daar wel)  naar de Randweg: fietspaden daar prima! Maar via de Zijlweg naar de stad is 

een ramp: het fietspad heeft alleen een spoor van een paar centimeter, de stoep is glad en soms te smal 

om er te fietsen als er ook gelopen wordt. Dus je moet lopen of over de rijbaan - en dat is op de Zijlweg 

niet erg veilig. Ook collega's van buiten Haarlem die veelal fietsen   van het station (OV-fiets is erg 

populair) klagen erg. 



6 archief 2011 mnd 01tot03  

 

Ik begrijp niet dat de fietspaden op zo'n belangrijke oost -westroute na zoveel dagen nog niet geveegd of 

geschoven zijn! Ook de brug tussen Zijlweg en Zijlstraat zou toch eigenlijk   goed geveegd  moeten zijn. 

Van het station naar Bosch en Vaart is overigens wel goed te fietsen: Kinderhuissingel, Wilhelminastraat, 

Wagenweg. 

Oordeel over gladheidsbestrijding:  

Fietsers gaan onderuit op de bolle hardstenen midden richel.  

Algemeen: hoofdwegen die geschoven worden komt de sneeuw juist aan de rechter kant te liggen wat de 

fietsers op de rijbaan dwingt.  

22 december 

Ik denk dat je ook het nieuws net gezien hebt op Ned. 1, waar het slechte fietsstrooibeleid te zien is in 

Haarlem? 

Het is ook inderdaad een ramp.  Ik fiets op de weg met hijgende automobilisten achter me omdat er bijna 

niet te fietsen is, of ze schuiven het op het fietspad.  

Maar het NOS journaal moet ons wel steunen, maar de wethouder van Doorn neemt de klachten lijkt het 

niet erg serieus, 

Mijn positieve oordeel over de bestrijding van de eerste sneeuwbui mag als sneeuw voor de zon verdwijnen 

na de tweede sneeuwbui. Het is weer de oude puinbak.  

Maandagochtend was zelfs aan de busbaan Engelandlaan/Italielaan niets gedaan. Laat staan dat de 

fietsroute via de Venkelstraat schoon zou zijn. Zelfs nu nog niet: je moet er lopen , want fietsen is er 

onmogelijk. Langs de Europaweg was slechts half werk geleverd: één schoon bandbreed spoor voor 

tweerichting verkeer! De route Buitenrustbrug -Rustenburgerlaan-Houtplein is weer droevig: de 

sneeuwschuivers gooien de troep op het fietspad.  

De Noord-Schalkwijkerweg was daarentegen gedeeltelijk merkwaardig schoon, net als het nieuwe fietspad 

langs de Kampervest. Het kan dus wel...  Of is Spaarnelanden zuiniger op het zout  dan op de 

weggebruikers? 

23 december 

Zojuist heb ik de nieuwste Wielen gelezen. Ik wil graag even reageren n.a.v. het artikel ' Sneeuwberichten'  

Zelf ben ik nogal teleurgesteld en geïrriteerd over het niet-berijdbaar houden van fietspaden op de 

doorgaande route tussen het Ramplaankwartier en het centrum van Haarlem. De fietspaden op de Zijlweg 

en de Zijlstraat zelf, zijn niet te berijden, dus ik rijd dan (met tegenzin i.v.m. gevaar voor ongelukken)  op 

de autorijweg. Ook via de Vlaamse Weg is het heel la stig de wijk te verlaten: de fietspaden zijn ook daar 

niet bijgehouden. 

Ik zal de gemeente Haarlem ook een mail sturen met mijn bevindingen.  

Ik moet meteen een deel van mijn onderstaande mail herroepen! Mijn man komt thuis met de mededeling 

dat de fietspaden langs de Zijlweg vanmiddag juist werden geveegd! Dat fietste een stuk aangenamer, 
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achter de veger aan! De Zijlstraat daarentegen is nog spekglad want de sneeuw is al dagen achtereen 

ingereden. 

Tot mijn stijgende verbazing lees ik in het Haarlems Dagbla d en in de Wielen dat Haarlem op het gebied 

van gladheidbestrijding veelbeter presteert dan vorig jaar. Onze ervaring is een totaal andere.  

Wij wonen in Oosterduin, de wijk achter het Life Fit Center. Vorig jaar kon ik met de fiets aan de hand 

lopen tot aan de Helmlaan en daar opstappen. Dit jaar is de Helmlaan een keer schoongemaakt (nou ja, 

schoon? Dus niet.). Ik moet nu lopen naar het Life Fit Center van achter uit de wijk (Bomanshof) en kan 

daar pas opstappen. 

En kom vooral eens kijken naar de Oosterdu inlaan. Aan de ene kant van de groenstrook behoort het tot de 

gemeente Haarlem, dat is wit. Aan de andere kant van de groenstrook is het gemeente 

Bloemendaal/Aerdenhout: keurig, helemaal zwart, zeer goed fietsbaar.  

De Pijlslaan is een ramp. Alle glibberig e drabsneeuw is ie fietsstrook opgeveegd, aan beide zijden. Die kan 

dus door fietsers niet gebruikt worden. Dan maar op de rijbaan. Helaas hebben de meeste automobilisten 

niet het geduld om even achter je te blijven als er een tegenligger aankomt. En omdat  het te smal is met 

allemaal naast elkaar, word je als fietser de glibberige drab ingeduwd.  

Het fietspad langs de Leidsevaart is nog steeds niet schoongemaakt. Ja, er zou een nieuw soort 

borstelmachine zijn besteld omdat de stoep er te hoog is. Wanneer is  dat ding er dan? Van het voorjaar? 

Ook hier ben ik als fietser, op weg naar de prachtige nieuwe fietsenstalling onder het stationsplein, 

gedwongen op de rijbaan te fietsen.  

Gister heb ik het kunststukje: lopen tot Life Fit, daarna bijna doodgereden op de  Pijlslaan, gevolgd door 

halsbrekende toeren langs de Leidsevaart, voor het laatst gedaan. Ik word graag nog een paar jaartjes 

ouder. Vandaag heb ik de auto gepakt. Lekker veilig op 4 wielen in mijn kreukelzone.  

27 december 

In het decembernummer van "Haarlemmer Wielen" las ik tot mijn verbazing, dat de afdeling Haarlem e.o. 

tevreden is over de gemeente Haarlem, waar het gaat om het sneeuw - en ijsvrij maken van de belangrijke 

fietspaden in de stad.  

Welke paden vinden jullie dan wel zo belangrijk? Zeker ni et die langs de Zijlweg, volgens mij een zeer 

drukke fietsroute, die ik bijna dagelijks gebruik om van en naar de binnenstad te gaan. Daar was de 

afgelopen tijd duidelijk niets aan gedaan. Als er al een minimaal schoon strookje beschikbaar was, was dat 

ontstaan door de fietsers zelf, die door eroverheen te rijden sneeuw en ijs hadden laten verdwijnen. Hier 

en daar was het nog behoorlijk glibberen geblazen, zeker op het zuidelijke pad (richting binnenstad) dat 

het zonder zonneschijn moet stellen.  

Pas vandaag, Tweede Kerstdag, kon ik door de dooi eindelijk weer eens een echt sprintje trekken op de 

verder prachtige paden langs de Zijlweg. Heerlijk! Ik hoop dat jullie de gemeente vanaf nu wat kritischer 

gaan volgen.  

Met fietselijke groet,  

28 december 

Met verbazing heb ik jullie lovende woorden gelezen in HaarlemmerWielen over de gladheidsbestrijding in 

en door de gemeente Haarlem. Ik woon in de Kloosterstraat en heb zeker bij de laatste sneeuwval (van 

vrijdag 17 dec) heel andere ervaringen: 24 dec: langs de hele  Kleverlaan is alle sneeuw op de fietsstroken 

geschoven, idem langs het Spaarne. Het fietspad vanaf kruising Marnixstraat naar ijsbaan/sportcentrum is 

nog helemaal niet behandeld. De fietspaden ten noorden van het station zijn pas op 23 dec volgens mij 
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voor het eerst, geborsteld. De wijk waarin ik woon is tot op vandaag nog één grote ijsbaan. Ook op Twitter 

lees ik bijna alleen maar negatieve berichten.  

Misschien is het beter dan vorig jaar, maar het lijkt me vroeg om teveel de loftrompet te steken, hou ze  

scherp ajb.  

29 december 

Mijn ervaring was dat de fietsroutes in haarlem-Noord niet of nauwelijks geborsteld werden tijdens de 

sneeuwperiode. 

Met name weet ik het van de fietspaden langs de Spaarndamseweg (van noord naar zuid), langs de 

Zaanenstraat, Gedempte Voldersgracht (veel fietsverkeer), langs de Slaperdijk, langs de Kleverlaan 

enzovoort.  

Dikke ijs en sneeuwpakketten maakten hier het fietsen onmogelijk.  

 

3 januari 

Ik fiets dagelijks van Molenwijk naar station Heemstede -Aerdenhout. De afgelopen weken was dat een 

waar veldrijd-parcours. Hoewel er in de Haarlemmer Wielen vol lof wordt gesproken over het 

schoonmaakbeleid van de gemeente Haarlem valt er toch nog het nodige te verbeteren.  

-De fietsstroken in de Zuiderzeelaan (beiden zijden) zijn helemaal niet geborsteld waardoor je twee weken 

lang over de rijbaan moest fietsen.  

-De fietspaden langs de Europaweg tussen de Laan van Angers en de Schouwbroekerbrug (beiden zijden) 

zijn wel een keer geborsteld maar dat is na de volgende sneeuwval niet meer herh aald. Voor de fietspaden 

op de Schouwbroekerbrug gold hetzelfde.  

Aan de oversteekplaatsen en beginpunten van fietspaden is helemaal niets gedaan. Hier reed je twee 

weken lang tegen een wal van sneeuw op die door het autoverkeer was opgeworpen. De paaltjes met 

drukknoppen voor de verkeerslichten waren op die punten mede daardoor niet of zeer moeizaam 

bereikbaar. Het ging hier om de punten:  

-Zuiderzeelaan bij de overgang van de rijbaan naar het vrijliggende fietspad naar/vanaf Laan van Angers.  

-Oversteek Europaweg richting Laan van Angers (3-4x een sneeuwwal) 

-Oversteek Laan van Angers bij Europaweg (3 -4x een sneeuwwal) 

-Oversteek Engelandlaan bij Europaweg (3-4x een sneeuwwal) 

 

In de gemeente Heemstede was het inderdaad echt een puinhoop. Nergens geborsteld, geschoven of 

gestrooid. Als jullie de gemeente Heemstede wat tips aan de hand willen doen:  

-Fietspaden langs de César Francklaan (beiden zijden) schoonmaken  

-Fietspaden langs de Lanckhorstlaan (beiden zijden) schoonmaken. Daar ligt overigens al twee weken een 

enorme tak van een naaldboom helemaal op het voetpad en half op het fietspad: is iedereen in Heemstede 

in winterslaap of zo? 

-Fietspaden langs de Zandvoortselaan (beiden zijden) schoonmaken. En laten ze dan ook eens wat doen 

aan de bestrating van het f ietspad aan de noordelijke kant van deze straat. Dat helt heel erg over naar 

rechts, kennelijk met de bedoeling om het regenwater af te voeren. Bij een beetje gladheid rijd ik liever 

binnendoor via de (begrijpelijkerwijs niet schoongemaakte) Laan van Rozen burg dan het risico te lopen op 

de Zantvoortselaan onderuit te gaan.  

-De Bachlaan wordt door veel fietsers gebruikt als route van Heemstede naar Schalkwijk. De gemeente zou 

veel fietsers een plezier doen om ook deze straat schoon te houden.  

-Ook in Heemstede mag er de nodige aandacht worden besteed aan het slechten van sneeuwwallen bij 

fietsoversteekplaatsen. Een paar man met handsneeuwschuivers kunnen binnen een paar uur tijd 

wonderen verrichten. 

 

Nog een punt dat niet over sneeuwoverlast gaat. Het overste ken bij de kruising César 
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Francklaan/Heemsteedse Dreef naar de Pieter Aertszlaan in Heemstede is een regelrecht drama. Ik heb 

geen idee waarom daar een paaltje met drukknop staat. Ook al is er op geen van de overige straten ander 

verkeer te zien dan springt het verkeerslicht voor linksafslaande fietsers nog niet op groen. Bij wat meer 

verkeer gaan er soms twee volledige cycli overheen voordat je als fietser groen krijgt. Ik druk nog vrijwel 

elke keer (tegen beter weten in) op het knopje, maar omdat ik de ve rkeersafhandeling ondertussen goed 

ken wacht ik zelden meer op groen licht. Hopelijk kan de gemeente eens naar de verkeerslichten op dit 

kruispunt kijken en daarbij fietsers nadrukkelijk als volwaardige verkeersdeelnemers in het geheel 

meenemen. 

Aanvullingen Fietsersbond op het Gladheidsbestrijdingsplan van de gemeente  Haarlem. 
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Haarlem, januari 2011 - Fietsenstalling aan de Raaks (voorlopig) niet  

De geplande fietsenstalling aan de Raaks komt er voorlopig niet. Hieronder zij n twee berichtjes uit de 

krant daarover. 
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Haarlem, januari 2011 - Fietsensouterrain Stationsplein 

Het is nog wennen aan het 

fietsensouterrain onder het Stationsplein. 

Wennen aan de trap en wennen dat de 

stalling er is! Hieronder twee 

krantenberichten daarover. 
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Haarlem, 23 januari 2011 - Bouw nieuwe fietsflat bij NS Station Haarlem kan er komen 

Alle bezwaren die door omwonenden bij de Raad van State aanhangig gemaakt waren tegen de bouw 

van een fietsflat bij het NS Station Haarlem zijn door de Raad verworpen. Daarmee is de weg vrij 

gemaakt om de fietsflat te bouwen. De Fietsersbond is blij met dit besluit omdat daarmee het her en der 

parkeren van fietsen aan de achterzijde van het NS station hopelijk snel tot het verleden zal gaan 

behoren. De gemeenteraad moet nog geld beschikbaar stellen voor dit project. Lees meer in 

onderstaand artikel uit het Haarlems Dagblad.   
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Haarlem, 24-01-2011 - Houtmanpad krijgt fietspad 

De gemeente begint volgend jaar met de aanleg van een fietspad langs het Houtmanpad, als de 

gemeenteraad instemt met de plannen van het college. Dan komt er een betere verbinding tussen de 

stad en de duinen. Het huidige voetpad wordt al veel gebruikt door fietsers. Hieronder een 

krantenartikel over de aanleg .  

 

Regio, februari 2011 - Ecoduct Zandvoortselaan in 2013 

De financiering van het ecoduct over de Zandvoortselaan is rond dankzij de Postcod e Loterij. Fietsers 

kunnen ook gebruik maken van het ecoduct. De verwachting is dat het er in 2013 ligt.  
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Regio, februari 2011 - Debat met provincie over fietspaden 

De verkiezingen voor de Provinciale Staten komen er aan. Ook over het fietsgebruik hebben de aspirant 

statenleden een mening. Ze gingen in debat in het Noord Hollands Archief. Ook is er nieuws over 

Kattendel.  

Hieronder een paar opmerkingen van de Fietsersbond afdeling Haarlem en het krantenartikel dat 

verschenen is in het Haarlems Dagblad van 11 februari 2011 

Van de Fietsersbond was onder meer Jaap Moerman aanwezig bij het debat.  

Interessant waren de ja/nee polls:  

 

1. Wilt u de Provinciale opcenten 1% verhogen en naar Impuls Fiets?  

Voor waren CU, GL, CDA, PvdA. De rest wilde geen verhoging van opcenten. Ook 

SP wilde dat niet, maar wilde eigenlijk wel 1% van de opcenten naar de fiets.  

Kunt u meenemen in uw keuze bij de verkiezingen 

 

2. Wilt u doorgaan met Impuls Fiets?  

Alle partijen zeiden ja. Gedeputeerde Elisabeth Post (VVD) met twijfel maar oo k een ja. 

 

En: Het nieuws van gedeputeerde Rob Meerhof (PvdA):  

Het Fietspad naar Kattendel (en het fietsrondje) kan blijven bestaan met een  

paar aanpassingen. Wel zou slag Kattendel moeten worden verplaatst. Een en ander wil  

hij in overleg met Bloemendaal  doen, zij moeten immers de strandzones willen  

aanpassen. 
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Regio, februari 2011 - Fietsbrug over Houtvaart blijft een probleem  

Voor de gemeente Bloemendaal blijft een fietsbrug over de Houtvaart een probleem. Wij begrijpen het 

niet meer, net als de gemeente Haarlem. Bloemendaal klaagt erover dat de argumentatie steeds wisselt. 

Volgens ons zijn er steeds méér argumenten voor de aanleg van de brug. Onze hoop is gevestigd op de 

provincie.  

 

 

 

 

 

 

 

Regio, februari 2011 - Fietstocht tegen verplaatsen fietspad Kattendel 

D66 Bloemendaal en de Fietsersbond hebben een fietstocht georganiseerd als protest tegen het 

verplaatsen van het fietspad naar Kattendel. Het fietspad blijft, maar de strandafgang wordt verplaatst. 

Niet de beste oplossing volgens ons.  

 

Op de volgende pagina staat het krantenbericht. Klik hier voor een filmpje op  youtube.

http://www.youtube.com/watch?v=D1H3pR9O6gE%20
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Haarlem, februari 2011 - Tweede leven voor afgedankte fietsen 

De honderden afgedankte fietsen van het Stationsplein krijgen een nieuw leve n en worden gelukkig niet 

vernietigd. Het valt ons trouwens op dat veel mensen de fiets nog onder het Kruisviaduct zetten, terwijl 

er een veilige gratis stalling is!  
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Zandvoort, februari 2011, - Zandvoort tegen fietspad Bentveld 

Zandvoort zegt nee tegen een fietspad door de Waterleidingduinen door Bentveld. Wat ons verbaasd is 

de late reactie. Zandvoort zat in de stuurgroep  van het ecoduct en het fietspad door de 

waterleidingduinen.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Bloemendaal, februari 2011 - Bartenweg moet wachten op fietspad 

De provincie Zuid-Holland en Hillegom willen niet meewerken aan een veiliger Bartenweg. Maar 

Bloemendaal moet wel meewerken aan de nieuwe verbindingsweg N206 - Bollenstreek. Heeft 

Bloemendaal hier niet een onderhandelingspuntje te pakken?  

Op de volgende pagina treft u het artikel aan dat hierover is verschenen in het Haarlems Dagblad.  



18 archief 2011 mnd 01tot03  

 

 



19 archief 2011 mnd 01tot03  

 

Haarlem, februari 2011 - Cronjéstraat moet niet weer open voor de auto 

Winkeliers in de Cronjé pleiten voor openstelling van de winkelstraat voor de auto. Kennen de 

winkeliers hun klanten wel? Ook voordat de straat werd afgesloten kwam maar een klein percentage van 

de klanten met de auto. Het is algemeen bekend dat wijkgerichte winkelcentra als de Cronjé hun omzet 

grotendeels van voetgangers (30%) en fietsers (35%) moeten hebben. In de Cronjé is het fietsaandeel 

zelfs aanmerkelijk hoger: 52% (Omnibus enquête gemeente Haarlem 2004). 

 

Haarlem, maart 2011 - Kruisweg autovrij! 

Er is weer gedoe over het afsluiten van een weg waarover al lang geleden besloten is dat die autovrij 

wordt. Na de Cronjéstraat wordt er nu een geduchte lobby gevoerd om de Kruisweg weer open te stellen 

voor auto's. De Kruisweg is nog maar net gesloten voor autoverkeer en is onderdeel van de Rode Loper. 

De Rode Loper zou een autovrije weg moeten zijn, maar de bussen mogen toch al weer in één richting 

rijden. Nu komen de auto's daar misschien ook bij.  

In het Haarlems Dagblad is de mening van lezers gevraagd over de vraag of de auto's weer terug moeten 

in de Kruisweg. 65% van de reageerders was voor openstelling. Wij blijven van mening dat de Kruisweg 

voor voetgangers en fietsers is en dat moet zo blijven. De Kr uisstraat is dan voor iedereen veel 

aantrekkelijker om te gebruiken! En dan te bedenken dat maar 22% van de Haarlemmers met de auto  

naar het centrum komt en de rest met de fiets, lopend of met bus en trein.  
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